

A new Squaredanceclub Ein neuer Squaredanceclub Linen Weavers Schönwalde SDC

After two callers found the way from the most beautiful state of Saxony to the equally beautiful state of Brandenburg - more exactly to the town of Wandlitz-Schoenwalde - they realized, that in this region Square Dance was not present. So in February 2018 they decided to do some promotion for a new Square Dance Club. In the neighborhood of their home they distributed several hundred flyers with the invitation to give Square Dance a try.

Nine dance enthusiasts could be recruited and on March 6th 2018 the Square Dance Club „Linen Weavers Schoenwalde“ was founded. The first class began. But with the end of June the club lost its dancing location and four dancers quit. The remaining dancers weren't willing to give up and so during summertime a new location was found in the close-by village of Wandlitz-Basdorf. With combined strength a re-start of the class was promoted.

At some Open Houses in September we could welcome quite numerous interested people, amongst them an already graduated Square Dancer, who wanted to grab the opportunity for her re-start in Square Dancing. The old-new class then started in October 2018.

Nachdem zwei Caller den Weg vom wunderschönen Sachsen ins wunderschöne Brandenburg - genauer: in den Ort Wandlitz-Schönwalde - gefunden hatten, stellten sie fest, dass in dieser Region der Square Dance noch nicht verbreitet war. Also beschlossen sie im Februar 2018 Werbung für einen neuen Club zu machen. In der Umgebung um ihren Wohnsitz verteilten sie einige hundert Flyer mit der Einladung zu einigen Schnupperabenden.

Es fanden sich 9 Tanzfreudige und so entstand am 06.03.2018 der Square Dance Club „Linen Weavers Schönwalde“. Die erste Class begann. Zu Ende Juni verlor der Club jedoch seinen Tanzraum und vier Tänzer. Die verbliebenen Tänzer wollten aber nicht aufgeben und so wurde während des Sommers eine neue Location im benachbarten Wandlitz-Basdorf gefunden und mit vereinten Kräften Werbung für den Neustart der Class gemacht.

Im September konnten wir bei einigen Open Houses dann doch recht zahlreiche Interessenten begrüßen, darunter auch eine bereits graduierte Tänzerin, welche die Gelegenheit zu einem Tanz-Neuanfang nutzen wollte. Der Neustart der Class erfolgte dann im Oktober 2018.

At the moment we are able to dance with two squares. Now and then there are „reinforcements“ by some Square Dancers from Berlin.

Here some facts:

Club Name:

Linen Weavers Schoenwalde SDC

Location:

Community Center of the AWO Basdorf
Waldheimstrasse 11
16348 Wandlitz OT Basdorf / Germany

Time: Tuesday, (7 pm to 9 pm)

Level: Class

Leader: Kerstin Curschmann,
Michael Curschmann

Zur Zeit können wir mit zwei Squares tanzen und erhalten auch hin und wieder „Verstärkung“ durch Berliner Square Dancer.

Hier noch ein paar Fakten:

Clubname:

Linen Weavers Schönwalde SDC

Ort:

Begegnungsstätte der AWO Basdorf
Waldheimstraße 11
16348 Wandlitz OT Basdorf

Zeit: Dienstags, 19:00 - 21:00 Uhr

Level: Class

Leader: Kerstin Curschmann,
Michael Curschmann

